



**Anonyma Alkoholister  
Förtroenderådet för AA Sverige**

**PROTOKOLL**

från möte med Förtroenderådet för AA Sverige 2023 (1)

Tidpunkt: 2022-02-25 - 2022-02-26

Plats: Servicekontoret

**KALLADE = Närvarande**

<b>Förtroenderådet</b>	<b>Representerar</b>	<b>Ansvarsområde</b>
Anders W.	Övre norra regionen	FRIK
Calle F	Nedre norra regionen	FRUK
Steffen O.	Mellersta regionen	Ordf. Styrelsen
Åke B	Östra regionen	FRTK, FRIK
Steninge O	Västra regionen	FRLK, FRNK
Tove F	Södra regionen	Ordf. FR, FRPK, FRUK
Touko Makkonen	Vän till AA	FRIK
Lasse D	Internationelldelegat	WSD, FRNK
Thomas Å	Internationelldelegat	WSD

Årsstämma i Föreningen med Styrelsen (separat protokoll)

Möte med Presidiet SK23 del av tiden

**1/ Inledning, Ingressen och Traditionerna läses**

- Tove hälsade alla välkomna, Anders läste Ingressen och Steffen Traditionerna

**2/ Presentationsrunda där gruppsamvetet kommer till tals**

- Ordet gick runt om vad som hänt sen senast vi sågs. Samstämmighet om att det kändes roligt att ses igen.

**3/ Protokolljusterare utses att jämte ordförande justera protokollet**

- Beslöts att Anders går in som tillfällig sekreterare för detta möte
- Touko samt Steninge valdes att justera protokollet

**4/ Godkännande av dagordningen**

- Dagordningen godkändes

**5/ Godkännande av föregående protokoll**

- Föregående protokoll godkändes med vissa kommentarer som tas upp under respektive punkt
- Beslöts att denna punkt ändras till "Synpunkter på föregående protokoll" då protokollet redan är justerat = godkänt.

## 6/ Övriga frågor anmäls

- 5 övriga frågor anmäldes

## 7/ Genomgång av inkommen post/mail till FR

- Ett par ärenden har inkommit och besvarats

## 8/ Rapporter från Regionerna

### a/ Övre norra Regionen

Anders W.

- Då det varit struligt med krets- och regionsmöten på sista tiden hölls ett "tjänarmöte" på zoom 14/1 för att reda ut hur det ska fungera bättre. Mötet blev välbesökt (19 pers), rutiner för utskick, kallelser, protokoll mm diskuterades. En mötesplan för hela året fastställdes. Kretsmöten hålls 4-5/3 och nästa Regionmöte 18/3 i Luleå

### b/ Nedre norra Regionen

Calle F.

- Regionmöte 18/3 i Örnsköldsvik 16 deltagare
- Motionerna och förslaget till ändrad struktur gicks igenom och diskuterades
- Landsmöte 2023: AA får inte hyra den tänkta lokalen för Landsmöte 2023. Söker nya lokaler och platser att kunna hålla mötet. Potentiellt flytta landsmötet till Härnösand i hopp om att det finns lokaler att ta in alla deltagande. I dagsläget finns det inte en lokal för att hålla Landsmötet 2023 i Sundsvall. Har många bollar i luften för att få grepp om situationen
- Kretsmötena ganska välbesökta men generellt problem att få in nya tjänare
- Regionen har en aktiv Institutionskommitté som hade möte 26/2
- Planer på att få igång en krets i Ångermanland
- Regionens ekonomi är god
- Nästa regionmöte: Brunflo 6/5 2023

### c/ Mellersta Regionen

Steffen O.

Regions mötet gick av stapeln 18 februari i Borlänge.

Ordf, öppnade mötet och en presentations runda gjordes och sedan hölls en tyst minut för en AA medlems som gjort Service i grupp, krets, region och i CentralService.

En Servicedelegat samt en från Dalarnas Infokommitté höll i ett VGV.

Under gruppsamvete så togs det bland annat upp problem med medlemmar som ställer till det på möten. En på regionsmötet lyfte frågan om vad andra grupper har gjort när en medlem inte följer AA riktlinjer samt så togs det upp av medlemmar om AA grupper som inte följer våra traditioner. Det blev en lärorikt Gruppsamvetsmöte.

Regionen kommer hålla ett konvent 30 september med fokus på Service samt att det kommer vara olika teman. AlAnon kommer bli inbjudna och ha ett eget program.

Årets motioner samt förslaget på nya strukturen som kommer upp på SK 23 - diskuterades igenom med för och nackdelar.

FRNK kunde inte delta på regionmötet då det var 4 regioner som hade möte denna dag, men en rapport hade skickats till oss med informations om läget i AA och att det är många poster i CentralService som behöver tillsättas.

Nästa möte kommer vara i Gävle 3 juni.

### d/ Östra Regionen

Åke B.

- GSM i Björknäs 21/1, där vi diskuterade vikten av kunniga grupper och kretsar.
- Ordinarie regions-möte 18/2 i Hammarbykyrkan. Sekreterare valdes från krets 2, eftersom ordinarie sekreterare saknas.



- Ekonomi: Milersättningen för bilresa höjs från 18,50 – 25 kronor/mil.
- Regionen har lagt upp ett sparkonto för delegater till SK-24.
- Nästa GSM 25/3
- Nästa RM 22/4

#### e/ Västra Regionen

Steninge O.

- Nästa regionmöte 18/3 i Skara.
- Servicekonvent hålls på Flämslätt 28-30/4.

#### f/ Södra Regionen

Tove F.

- Regionmöte den 18/2 i Maglarp, 6 av 7 kretsar var representerade. Ännu finns inget resultat av arbetet med att försöka få i gång Jönköpingskretsen. Regionen har från detta möte även ny ordförande Per från Nordvästskånska kretsen.
- Kretsarna rapporterar om ökande närvaro av grupper på kretsmöten och en positiv stämning, även antalet observatörer ökar på mötena. Servicedelegaterna är aktiva med att besöka grupper och de har arbetet mycket med att skapa intresse för årets motioner samt förslaget om strukturförändring.
- Malmö-Lunda kretsens Infokommitté har många uppdrag och har även delat med sig av uppdrag till Eldkretsens infokommitté som är ganska ny och nu bygger upp erfarenheter.
- Planering pågår för fullt inför Tredje Benet i Åsljunga 15-17/9.
- Kretsen planerar även för ett konvent i Malmö, mer detaljer kommer senare, en arbetsgrupp tillsattes vid förra kretsmötet.

### 9/ Förtroenderådets kommittéer: behov, uppdrag, bemanning Rapporter från kommittéer/ansvarsområden

#### a/ Utveckling & Kunskap

Carl-Olof F. / Tove F.

- Har haft möte 18/1 bl.a. kring hur nya hemsidan kan användas för FRUK:s syften
- Beslöt att Tove och Calle kliver av FRUK och Thomas går in som sammankallande (Tove lämnar över)

#### b/ It-kommittén - Hemsideprojektet

Steffen O.

- Kan komma att behövas en del smärre ändringar / fixning av hemsidan vilket dock inte finns budgeterat. Vad gäller löpande underhåll finns viss budget hos FRIK

#### c/ Litteraturkommittén

Steninge O.

- Illustrerade koncept och illustrerade traditioner är under översättning och väntas vara klara till Landsmötet. Beslöt att de ska finnas tillgängliga både i digital och tryckt form.
- Boken "För budskapet vidare" är färdigreviderad men det återstår att formatera word-filen. Förväntas kunna tryckas till Landsmötet.
- "AA blir myndigt" är under revidering och förväntas kunna tryckas till Landsmötet.
- Vi har fått licens så att vi kan lägga upp "Dagliga reflexioner" på vår nya hemsida.
- "Stora boken" är inläst inklusive berättelser. Ljudet håller på att bearbetas och skall sedan omvandlas till mp3-filer. Vi hoppas att kunna börja sälja den under våren.
- Beslöt att broschyren "Treatment Committee Workbook" läggs in för översättning i arbetslistan för FRLK. OBS vi behöver licens för att få sälja den svenska broschyren. Steninge kontaktar snarast GSO ang. detta.
- Mats J. blev invald i FRLK fr.om. den första april -23.
- FRLK:S nästa fysiska möte är i Varberg den 22 april-23.

#### **d/ Nomineringskommittén**

Steninge O/ Lasse D.

- Intervju har hållits med Mats J angående inval i Litteraturkommittén. FRNK förordar att Mats väljs in.
- Förtroenderådet beslöt enhälligt att välja Mats J till ledamot i FRLK för perioden 230701 – 270630. Mats adjungeras in från 230401

#### **e/ Policykommittén**

Tove F.

- Hade möte 19/1. Två ärenden har behandlats, frågorna togs även upp i FR och kommer att besvaras till berörda.

#### **f/ Samarbete och Information**

Anders W.

- Zoomträff för SI-kommittéer / informatörer planeras till 15/4
- Mycket diskussioner kring möjliga aktiviteter för att stötta att det blir snurr på infoaktiviteterna i Stockholmsområdet igen (SISSAA)
- Danielle åker på Kretsmöte K7 i Trosa för att informera kring varför det är bra att ha en SI-kommitté
- Åke försöker ordna med bemanning till BUS-dagarna i Eskilstuna 26-27/4
- HR dagarna som hållits hitintills har varit mycket lyckade. Malmö och Örebro fått möjlighet att köra AA-presentation utan extra kostnad. Dagen i Jönköping är avbokad då det saknas bemanning lokalt
- Besluts att vi avstår Socialchefsdagarna (Karlstad) detta år även om vi fick bra rabatt

#### **g/ Telejourkommittén**

Åke B.

- Ser bättre ut nu med att fylla bemanningsschemat
- Håkan (Styrelsen) följer med Åke på nästa planeringsmöte med Telejouren

#### **h/ Internationella delegater**

Lasse D. / Thomas Å.

- Nordiskt temamöte hölls 24/1 på Zoom med deltagande från alla länderna. Temat för mötet var ”Att sponsra in i service” och det diskuterades hur man gör detta i de olika länderna och vad man kan göra för att det ska fungera bättre.
- Man siktar på att i möjligaste mån delta vid varandras Servicekonferenser och Landsmöten
- De gamla riktlinjerna för Nordiska samarbetet bör uppdateras men frågan bordlades tills vidare.
- Sverige var värd för detta möte och bollen lämnades nu över till Danmark att arrangera nästa möte.

#### **10/ Föreningen AA i Sverige**

Steffen O.

- Styrelsen hade möte 24/2. 3 punkter upptog det mesta av mötet för dagen.
- Ekonomi: avvecklings fonden, inköp av litteratur där styrelsen/FRLK måste samarbeta så att det blir ett jämnt inköp under året så att ekonomin finns på plats. Uppföljning kvartalsvis för att säkerställa att vi följer budget och att frivilliga bidrag och litteraturinköp inkommer i samma takt som inköp görs. Styrelsen kommer följa kommittéerna med deras budget.
- Litteratur: inköp och planering av det måste FRLK och styrelsen samarbeta mer med så att inga stora inköp görs utan att ekonomin är på plats. Ekonomiansvarige kontaktar kommittén och diskuterar fram något bra upplägg.
- Rekrytering: driftsansvarige har börjat se över kriterier för en ny anställning. Styrelsen beslutade att avvakta med påbörjande av rekrytering för att se hur Servicekonferensen beslutar angående motioner som är inlämnade och som rör Servicekontoret.



- Årsstämma hölls 25/2 där Håkan E och Gudrun FJ valdes in som nya ordinarie ledamöter i styrelsen

#### **Servicekontoret**

- Medarbetarsamtal ska hållas

#### **11/ Ekonomi och Budget**

- Rekordbra siffror för både bokförsäljning och frivilliga bidrag för januari
- Mera fokus nu på kassaflödet
- Viktigt att FR – kommittéer pratat ihop sig om budgetar innan budgetstämman, görs lämpligen redan på septembermötet.

#### **12/ Servicekonferensen - Presidiet**

- Mindre detaljer för färdigställande av arbetshäftet diskuterades
- Vissa frågor kring deltagande och tider reddes ut
- Tove sammanställer hotellbehov för FR:s deltagande på SK
- Gemensamt avstämningsmöte FR + presidiet 14.00 på fredagen
- Efter idogt arbete av Presidiet + Bernt gjordes utskicket klart under söndagen
- Tove håller FR:s inledningsanförande och Anders tar avslutningen

#### **13/ Servicebladet**

- Nästa skickas ut efter Servicekonferensen – skicka in bidrag/rapporter från era respektive ansvarsområden
- Ska alltid vara med en aktuell (översiktlig) ekonomirapport i Servicebladet

#### **14/ Bulletinen**

- Beslöts att Bulletinen fritt ska skickas till de andra ländernas Nordiska/Internationella delegater. Lasse stämmer av med Servicekontoret.
- Redaktionen har nu en ny medlem, Tomas
- Skicka gärna in era bidrag till Bulletinen

#### **15/ Landsmötet**

- Planeringen är försenad då kommunen plötsligt beslutat att inga skolor ska hyras ut till föreningar etc. LM-gruppen har hittat ett bra alternativ men kostnaden blir betydligt högre. FR begär att snarast få in ett budgetunderlag för Landsmötet.
- Viktigt att kommunikationen med FR fungerar bla. angående godkännande av program-mötesschema och vilka kommittéer/servicefunktioner som vill ha egna möten
- Calle tar med frågorna till LM-gruppen och följer upp utvecklingen ihop med Tove
- Info om LM bör läggas ut nu i kalendern och sedan se till att det kommer ut medskick med nästa Serviceblad
- Diskuterades hur vi höjer intresse / status / deltagarantal på Landsmötet som ju är det enda stormöte som AA centralt står bakom.

#### **16/ AA:s framtida struktur**

- Strukturförslaget har gått ut tillsammans med motionerna för diskussion i grupp – krets – region.
- Ingen aktivitet i arbetsgruppen som anses avslutad efter att förslaget till ändrad struktur lämnats vidare.
- Mycket få frågor har kommit in men arbetsgruppen får en punkt på Servicekonferensen för att informera och svara på frågor

#### **17/ Övriga frågor och ärenden**

- Sekreterarfrågan löstes genom att Thomas Å tog på sig uppdraget (tid? tills vidare)

- Förändring av Avvecklingsfonden diskuterades men inget beslut togs
- Beslöts att vi för att spara pengar inte bjuder in styrelsen + alla kommittémedlemmar till FR-mötet i maj.

#### 18/ Förtydligande av beslut och val

- Beslöts att Tove och Calle kliver av FRUK och Thomas går in som sammankallande
- Förtroenderådet beslöt att välja Mats J till ledamot i Litteraturkommittén FRLK för perioden 230701 – 270630. Mats adjungeras in från 230401
- Beslöts att ”Treatment Committee Workbook” läggs in för översättning i arbetslistan för FRLK
- Beslöts att de illustrerade Traditioner och Koncept som tas fram ska finnas tillgängliga både i digital och tryckt form.
- Beslöts att välja Thomas Å till sekreterare i FR
- Beslöts att Bulletinen fritt ska skickas till de andra ländernas Nordiska/Internationella delegater,

#### 19/ Nästkommande möten:

##### 2023

31 mars- 2 april – (Servicekonferens)

13-14 maj

28 juli

29-30 juli – (Landsmöte)

23-24 september

2-3 december – (Budgetstämma)

#### 20/ Reflektionsrunda/utvärdering av mötet

- Efter en jobbig höst känns det nu som det är ”nya friska tag”
- Sammanfattningsvis nöjda men trötta deltagare efter helgens många möten och diskussioner

#### 21/ Mötet avslutades med Sinnesrobönen

-----  
Ordförande Tove

-----  
Sekreterare Anders W

\_\_\_\_\_  
Justeras Touko

\_\_\_\_\_  
Justeras Steninge